
Forslag til GF Fyrrelunden generalforsamling 2024 
Vinteren vi lige har været igennem, har været kold og våd. 
Det har gjort, at sne og is ligger på vores veje, så tør det og vand trænger ned under isen, og der 
kommer sprækker i asfalten. 
Dette vil kunne undgås til en vis grad, hvis vi entrerede med en lokal, som kan fjerne sneen og salte. 
For flere år siden, fik vi lagt ny asfalt hvor hver grundejer betalte ca. 7000 kr, 
Nu er der kommet nye revner, og for et mindre beløb, kan vi få een til at se efter vejene ved snefald. 
Det er jo ikke kun for de få som bor her, men for at undgå de store skader og for at undgå brækkede 
arme og ben. 
Vi har så mange penge i vores “kasse” så et lille beløb hvert år, vil spare os for den store 
istandsættelse. 
Med venlig hilsen 
Vibeke Ritzau, Fyrrelunden 3 

  
  

 


